
Naam Raadslid/partij: Politiek op Inhoud 
Datum/jaar: 4 januari 2024 
 
Politiek op Inhoud wenst een beeld te vormen over de activiteiten van de ASD over de 
periode 9 oktober 2020 tot nu toe en heeft de volgende vragen: 
 
 
Antwoord: Inleiding 
Na beëindiging van de Adviesgroep in 2020 hebben we geprobeerd om cliëntbetrokkenheid 
op een andere manier vorm te geven. Over de inhoudelijke koers hebben we de raad in 
december 2021 via een RIN geïnformeerd. Uit de reactie van de raad hebben we 
geconcludeerd dat we in eerste instantie invulling moeten geven aan de bestaande 
Verordening Adviesgroep SD met de vorming van een Adviesgroep SD. Daarom is op 24 
mei 2022 een interim Adviesgroep gevormd met een afvaardiging van Stichting 
Dorpsondersteuning. Zij hebben de taak op zich genomen om leden voor een nieuwe 
Adviesgroep SD te gaan werven. Met de ziekte en het overlijden begin 2023 van de 
voorzitter heeft dit niet tot resultaat geleid. Met beide leden van deze interim Adviesgroep en 
twee andere geïnteresseerden heeft vervolgens tweemaal (op 30 augustus en op 25 
oktober) bestuurlijk overleg plaatsgevonden en zijn met elkaar afspraken gemaakt om te 
komen tot een nieuw te vormen Adviesgroep SD. Mogelijke kandidaten zijn benaderd en 
uitgenodigd voor een eerste oriënterende bijeenkomst op 16 januari 2024. 
 
- Hoeveel adviezen heeft het college gevraagd aan de ASD? 
Indien 0, waarom heeft u geen adviezen gevraagd aan de ASD? 
Indien >0, graag ontvangen wij uw vraag en het advies van de ASD 
Antwoord 
We hebben 1 advies gevraagd, betreffende de inhoudsopgave van het beleidskader SD. Dit 
is besproken tijdens de bestuursvergadering van Stichting Dorpsondersteuning op 20 juni 
2022. In het verslag is het volgende opgenomen: 
Men wil weten wat er nu in het beleidskader staat. Gemeente stuurt het huidige beleidskader 
en het uitvoeringsprogramma SD toe. Men mist een duidelijke koers en wil graag weten wat 
de speerpunten zijn. Wat loopt goed en gaan we mee door en waar liggen prioriteiten. Het 
moet geen papieren tijger worden en de verbinding tussen formeel en informeel is belangrijk.  
Aandachtspunten worden nog gemaild als het nodig is. 
 
- Hoeveel adviezen heeft het college ongevraagd ontvangen van de ASD? 
Antwoord 
We hebben geen ongevraagde adviezen ontvangen. 
 
Indien 0, heeft u dit met de ASD besproken? 
Antwoord 



Ambtelijk is tijdens de bestuursvergadering van Stichting Dorpsondersteuning (waaronder 
ook de leden van de interim Adviesgroep) regelmatig gevraagd naar de stand van zaken met 
betrekking tot de vorming van een nieuwe Adviesgroep en of er signalen zijn waar we 
rekening mee moeten houden. 
 
Indien ja, wat heeft de ASD als reden opgevoerd? 
Indien nee, waarom niet? 
Antwoord 
De interim Adviesgroep heeft aangegeven zich vooral te willen richten op de vorming van 
een nieuwe Adviesgroep en er is geen aanleiding geweest voor ongevraagd advies. 
 
- Op welke momenten heeft het college overleg gevoerd met de ASD? 
Graag ontvangen wij de verslagen en afspraken die hieruit zijn voortgekomen 
Antwoord 
Op 18 juli 2022 heeft een overleg plaatsgevonden met de interim Adviesgroep SD. Hiervan is 
geen verslag bekend. Ook heeft de wethouder SD regelmatig afstemming gehad met de 
voorzitter (in zijn hoedanigheid als voorzitter van de toenmalige Zorgcoöperatie Gemert en 
Stichting Dorpsondersteuning) over de voortgang. 
Op 13 januari 2023 stond een overleg gepland, dat vanwege de ziekte van de voorzitter niet 
is doorgegaan en ook niet opnieuw kon worden ingepland. Dat is ook één van de redenen 
geweest dat de vorming van een nieuwe Adviesgroep niet van de grond is gekomen. 
Op 30 augustus heeft een overleg met de overige twee leden van de interim Adviesgroep en 
twee mogelijke kandidaten plaatsgevonden om opnieuw stappen te zetten om te komen tot 
een nieuwe Adviesgroep en een nieuwe gedragen werkwijze om onze inwoners te betrekken 
bij beleid en uitvoering. Dit gesprek was ter informatie en een eerste kennismaking. Het 
vervolgoverleg op 25 oktober heeft geleid tot concrete afspraken. Zie bijgevoegde mail. 
 
- Met betrekking tot het samen met de gemeente, organiseren van het proces van 
cliëntbetrokkenheid ontvangen wij graag de opgestelde agenda voor 
clientbetrokkenheid over deze periode. 
Antwoord 
Op 16 januari 2024 heeft een eerste oriënterende bijeenkomst plaats gevonden waarbij 
kennis is gemaakt met mensen die geïnteresseerd zijn in deelname aan een Adviesgroep. 
We beschikken nog niet over een inhoudelijke agenda. 
 
- Zie ook punt ii. Hoe vaak heeft de ASD een actieve inbreng van/voor cliënten en 
inwoners georganiseerd? 
Antwoord 
Dit is niet georganiseerd. 
 
o Graag een benoeming op welke manier dat heeft plaats gevonden 
Antwoord 



Niet van toepassing 
 
- Hoe vaak heeft de ASD deelgenomen aan bijeenkomsten die door maatschappelijke 
organisaties, inwoners en cliënten zijn georganiseerd in het kader van het Sociaal 
Domein. 
Antwoord 
De leden van de interim Adviesgroep hebben deelgenomen aan diverse bijeenkomsten. Zij 
hebben meerdere petten op en in hun verschillende rollen maken zij deel uit van het 
maatschappelijk veld en wonen zij bijeenkomsten bij. Dit is niet specifiek vanuit de interim 
Adviesgroep gebeurd. Eenmaal heeft de voorzitter namens de Adviesgroep deelgenomen 
aan het regionaal overleg Adviesraden Peelgemeenten. 




